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Saijun Gu 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Gu began her legal career in 2018 and practiced law with Global Law Office (Shanghai) before 

joining Han Kun Law Offices. 

Ms. Gu has handled numerous cases on behalf of companies and investment institutions involving 

PE/VC and M&A in a wide range of industries, including TMT, entertainment, healthcare, education, 

e-commerce, fintech, computer chips, home appliance manufacturing, robotics, and skincare and 

cosmetics.  Her services include advising on regulatory and deal structuring issues, establishing and 

restructuring VIE structures, conducting due diligence, engaging in the drafting, review and 

negotiation of transaction documents, providing legal opinions, drafting legal documents, and 

assisting in the completion of governmental procedures. 

EDUCATION 
Ms. Gu received a Bachelor of Law degree from Peking University in 2015.  She later received an 

LL.M. degree from University College London in 2017. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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顾赛君 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

工作经历 

顾赛君女士从 2018 年起开始从事律师工作，加入汉坤前曾任职于北京市环球律师事务所上海

分所。 

顾女士主要从事私募股权投资/风险投资、兼并与收购业务，具体工作包括设计交易架构、协

助搭建 VIE 架构、独立完成法律尽职调查、起草和审阅交易文件、参与文件谈判、制作其他

法律文件、协助完成工商及商委流程等，所涉行业领域包括 TMT、文化娱乐、医疗、教育、

电商、互联网金融、芯片、家电制造、机器人、护肤品等，所服务客户包括众多投资机构及

公司。 

教育背景 

顾赛君女士于 2015 年获得北京大学法学院法学学士学位。其后，顾女士赴英国就读于伦敦大

学学院，并于 2017 年获得国际商法硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


